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Abstract (en)
[origin: WO2021122544A1] The invention relates to a retaining plate (1), comprising a first plate (2) and a second plate (3), which are arranged in
a first plane, and a third plate (8), which is arranged in a second plane, which runs parallel to the first plane, the third plate (8) having lower flexural
stiffness than the first plate (2) and the second plate (3), the first plate (2) and the second plate (3) being interconnected by means of the third plate
(8) such that a hinge is formed between the first plate (2) and the second plate (3), about the hinge axis (A) of which hinge the first plate (2) and/or
the second plate (3) can be bent together with the part of the third plate (8) connected thereto.

Abstract (de)
Die Erfindung umfasst eine Halteplatte (1) umfassend eine erste Platte (2) und eine zweite Platte (3), die in einer ersten Ebene angeordnet sind,
sowie eine dritte Platte (8), die in einer zweiten Ebene angeordnet ist, welche parallel zur ersten Ebene verläuft, wobei die dritte Platte (8) eine
geringere Biegesteifigkeit aufweist als die erste Platte (2) und die zweite Platte (3), wobei die erste Platte (2) und die zweite Platte (3) so über die
dritte Platte (8) miteinander verbunden sind, dass zwischen der ersten Platte (2) und der zweiten Platte (3) ein Scharnier ausgebildet ist, um dessen
Scharnierachse (A) die erste Platte (2) und/oder die zweite Platte (3) mit dem jeweils damit verbundenen Teil der dritten Platte (8) verbiegbar sind.
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